
 
Skloňování přídavných jmen 

Adjektivbøyning 



Příd. jméno v přívlastku 
 

• en gammel mann 

• en fin by 

• en glad gutt 

• et nytt hus 

• et hyggelig hotell 

• ei blå bok 

• varm mat 

• varmt vær 

 

Určitý – bestemt form 

• den gamle mannen 

• den fine byen 

• den glade gutten 

• det nye huset 

• det hyggelige hotellet 

• den blå boka 

• den varme maten 

• det varme været 

 

Neurčitý – ubestemt form 



plural 

• gamle menn 

• fine byer 

• glade gutter 

• nye hus 

• hyggelige hoteller 

• blå bøker 

• interessante bilder 

• de gamle mennene 

• de fine byene 

• de glade guttene 

• de nye husene 

• de hyggelige hotellene 

• de blå bøkene 

• de interessante bildene 



OBS (s.181 – 183) 

• Blå + grå nepřibírají koncovku –e 

• Koncovku –t nepřibírají adjektiva končící na –ig 
nebo –sk 

• Adjektiva, která končí v základním tvaru na –e 
jsou nesklonná moderne 

• V některých případech dochází při skloňování 
ke změně výslovnosti 

 

 



en liten fjord den lille fjorden små fjorder de små fjordene 

ei lita hytte den lille hytta små hytter de små hyttene 

et lite barn det lille barnet små barn de små barna 
 


